
Zápis z jednání Komise pro vzdělávání  
ze dne 22.5.2017 od 17:00hod 

 
Přítomni: Mgr. Martina Běťáková, Martina Šmerglová, Mgr. Martina Jedličková 
 
Program:  
1. Projektové plány ZŠ a MŠ 
2. Harmonogram a postup výstavby nové MŠ a ZŠ 
3. Diskuse 
 
 

1. Martina Jedličková  seznámila členky Komise pro vzdělávání s postupy při řešení ukončování 
projektu šablon pro MŠ a pokračování projektu šablon pro ZŠ. Konzultace postupu 
s oddělením administrace MŠMT. Dále byly řešeny konkrétní návrhy šablon pro ZŠ a MŠ pro 
jejich další vlnu, která by se měla uskutečnit na začátku roku 2018. Návrhy vycházely také z 
jednání MAS, jejichž náměty byly zaslány na MŠMT. V návrzích pro MŠ se jednalo hlavně o 
posílení šablon osobnostně sociálního rozvoje pedagogů a logopedické přípravy dětí.  Dále se 
objevily návrhy pro EKOkoutek v ZŠ a samozřejmě šablony, které by podporovaly zapojení 
ICT techniky do vzdělávání. S tím souvisí i zapojení mechanických i robotických stavebnic, 
zvláště v souvislosti s budoucím II. stupněm ZŠ.  

 
 

2. Místostarostka Martina Běťáková seznámila členy Komise pro vzdělávání s připravovanými 
kroky ohledně nové ZŠ a MŠ -  vyhlášené výběrové řízení na ředitele ZŠ a MŠ a s dalšími 
přípravnými kroky týkajícími se výstavby nové školy a zahájení stavebních prací. Diskuse 
nad možnou koncepcí nové školy – vize otevření tříd II. stupně – 6. třída již pro děti z budoucí 
5. třídy.  

 
3. Diskuse – Nízkoprahové centrum Mozaika – do konce r. 2017 je garantován chod Mozaiky 

beze změny, nabízí se možnosti transformace do plánovaného komunitního centra (Střediska 
volného času, školního klubu). Vzhledem k tomu, že obec má nadále zájem podporovat chod 
této či podobné aktivity, je v současnosti nutné najít koordinátora aktivit, který by převzal 
vedení klubu po Ing. Kracmanovi. Dále Martina Běťáková informovala členy Komise o 
pokračující činnosti Edupoint a plánovaných workshopech. 

 
 
  
Zapsala. Mgr. Martina Jedličková 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


